
        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Mikael Skogh och Peter Larsson, som tidigare har tackat ja till att vara med i sportgrenskommittén för RB, 
meddelade att de avgår. Efter att ha läst handlingsbeskrivningen för sportgrenskommitté, insåg de att 
uppdraget var mycket större än de hade tänkt sig. De lovade höra i RB-klubbarna, om det finns några som 
är intresserade att axla deras mantel. 

Claes, som är sammankallande i nomineringsgruppen, undrade när vi i styrelsen villa ha namnen på de 
nominerade. JP svarade senast 25/11. Claes informerade om miljökonferens i Stockholm med SBF och 
Svemo. Mikael Norman miljöstrateg höll i föreläsningarna tillsammans med Pernilla Karlsson och Frankie 
Larsen SBF. Claes föreslog att Ivan Radulovic KAK:s expertråd, skulle hålla en föreläsning på Bilkonferens 
Syd. Claes har kontaktuppgifterna till Ivan. JP, LS och MA tar upp detta vid deras nästa möte. 

 

§§ 197 Mötets öppnande 

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.  

 

§§ 198 Föregående protokoll 

Protokoll 2022.11 godkändes.  

 

§§ 199 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes.  

Mötesprotokoll 2022.12 
2022-11-09  kl.19 via Teams 
 
Närvarande:  MM Magnus Månsson     Ordf 

PP     Patrik Persson    Viceordf  
LS      Liselott Schönström  Sekr                               

  LN     Lennart Nielsen         Kassör   
   JP      Jenny Pålsson   
   MA    Matilda Adolfsson 

MR    Magnus Rugsveen 

Inbjudna: Mikael Skogh  RB-komm 
    Peter Larsson  RB-komm 
   Mikael Olsson  RB 
   Claes Elofsson  Miljörådgivare 
 
     

    

 

  

   

   

 

  



 

§§ 200 Ekonomi/Budget 

Ekonomin är god. Faktura från Ring Knutstorp och Lucys. Är betalda. Jessica Pålsson har fått sitt resebidrag. 

 

 

§§ 201 Styrelsens planering 

BKS, JP har gjort en länk till inbjudan, som har testats av ej datorvan person. PP och MR tittar på plaketter 
och standar. Förslag till nytt standar, är nya loggan med svart bakgrund. Beslut om att köpa choklad i form 
av hjärteaskar med logga, till de nominerade som är inbjudna till galamiddagen. Beslut på arbetsdag 
221029; Södra kommer att uppvakta med plakett och standar vid följande jubileum: 10 år, 25 år, 50 år, 75 
år och 100 år. De klubbar som är värdar för Södras årsmöte kommer att få standar och ett presentkort på 
5000:- till ungdomsverksamhet. Förslag till stadgeändringar till årsmötet 2023. Årsmöteshandlingar i 
pappersform, lägg in motion om att ändra paragraf 10 sista mening enligt kap 3 paragraf 1 RF stadgar. 
Skiljeklausul, lägg in motion om ändring i paragraf 9, till RF stadgar kapitel 2 paragraf 8. MM, LS och MA 
åker till Bilsportkonferens i Upplands Väsby 26/11-27/11. 

 

§§ 202 Styrelsens rapportering. 

Frankie har skickat utbildningsmaterialet från miljökonferensen. LS har skickat till de som var där. JP och 
MM var med på SBF:s möte om utbildningsstrategi. VI har fått materialet via mail. 3 A-licenser som inte har 
godkänts. De frågor vi hade om dessa, angående datum, har vi fått svar på. Pga pandemin finns det 
dispenser när det gäller datum. LS skickar licenserna till SBF. LS har skickat till alla SGA om de tänker ha 
något arrangemang på BKS och i så fall gärna ett program, som kan presenteras i inbjudan.  

 

§§ 203 SBF info 

Mail ang distriktens utbildningsansvariga.LS har skickat till SGA. Mail ang i vilka bilklasser som det körs DM. 
LS skickat till SGA. Mail ang spärr av licenser. LS har skickat till klubbarna. Mail från Disa med 
powerpointpresentationen om SBF:s utbildningsstrategi. 
 

§§ 204 Sportgren/SGA 

Peter Larsson och Mikel Skogh RB avgår. Mail från Lukas Ljungbäck Virtuell, ang medaljer till Sydsvenska 
Mästerskapet och medverkan på BKS. MA har svarat honom. Anders Larsson och Eva Pålsson blir 
kontaktpersoner i dragracing. Inbjudan från racingutskottet SGA möte 25-27/11 på Bilsportkonferensen. 
Inbjudan från rallyutskottet till SGA konferens på Bilsportkonferensen. RB kommittéen vill ha möte med 
styrelsen. MM meddelat att det går bra 18.30 221108. Alla SGA i crosskart hade möte med Roger Engström 
i Jönköping 30/10. Peter Norrman har skickat till Rf SISU Skåne om HLR/LABC. De hänvisar till distriktet. MR 
svarar Peter att avvakta den nya utbildningsplattformen, där HLR/LABC finns med. 
 

 

§§ 205 Utbildning 

Inget att rapportera 



 

§§ 206 Inkommen post 

Mail från Martin Klang om att hitta klubb i Södra. MR har svarat honom. Mail från ungdomsgruppen. Mail 
ang miljöcertifiering KAK, LS skickar till Claes. Mail från Krister Malmsten ang vår fråga om §11 i våra 
stadgar. Mail från Rf 221019, RF SISU Skåne 221025, mail från Dalby MK ang avgift, LN svarar. Fråga från 
Hässleholms MK ang Södras utmärkelser, LN svarar. Mail från Tomas Olsson, valberedningen får kontakta 
honom. 
 

§§ 207 Ärendebank 

Är under kontroll. 

 

§§ 208 Övrigt 

Inget att rapportera. 

 

§§ 209 Nästa möte 

221212 

 

§§ 210 Mötets avslutande 

MM avslutade mötet. 

 
 

Vid protokollet:     Justeras 

 

Liselott Schönström                   Magnus Månsson 

 

 


